
BR.0012.3.11.2024 

Protokół Nr 7/2024 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 29 października 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej otworzyła Przewodnicząca Komisji, Zofia 
Pyla. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski, 

− Józef Rysak – Przewodniczący Rady Powiatu w Krakowie,  

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,  

− Krzysztof Juszczak - Z-ca Dyrektora ds. Utrzymania,  

− Patrycja Łocik – Dyrektor Wydziału Techniczno-Gospodarczego,  

− Grzegorz Szczepański - Kierownik Biura Inwestycji i Remontów.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej, Zofia Pyla przedstawiła porządek 
obrad.  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady Powiatu 
w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu 
Krakowskiego” 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Słomniki zadania publicznego 
Powiatu Krakowskiego 

9. Sprawy bieżące 
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10. Strategiczne inwestycje drogowe POK - wyjazd Komisji. 

11. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA  

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za – przyjęła protokół nr 6/2024 z dnia 24 września 2024 r.  

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Arkadiusz Wrzoszczyk poruszył kwestię zwiększenia o kwotę 700 tys. zł limitu na zadanie pn. 
„Modernizacja i prace konserwatorskie w Zespole Dworsko-Parkowym w Sieborowicach”. Pytał o 
ostateczny koszt zadania oraz na czym będą polegały prace. Pytał również, na jakim etapie jest 
projektowanie Centrum Edukacyjno-Terapeutycznego ze Specjalnym Ośrodkiem Szkolno-
Wychowawczym w Skawinie.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że środki w wysokości 480 000 zł na zadanie w Sieborowicach 
pochodzą z Rządowego Funduszu Polski Ład. Po przetargu proponuje się zwiększenie o 700 000 zł. 
Ostateczna kwota wyniesie niecałe 1 200 000 zł.   

Elżbieta Burtan poinformowała o jednym przetargu na zadanie w Sieborowicach.  

Grzegorz Szczepański omówił zakres prac w Sieborowicach wskazując, że nie uległ on zmianie. 
Poinformował, że Biuro Inwestycji i Remontów wystąpiło do Zarządu Powiatu w Krakowie o dołożenie 
środków na to zadanie.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, czy modernizacja wykonywana jest w oparciu o projekt oraz o kosztorys.  

Grzegorz Szczepański poinformował, że otrzymano 2 oferty i podał kwoty, jakie zawierały. 
Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma ETNA. Dodatkowo poinformował, iż wykonawca złożył 
wyjaśnienia, które nie budzą kontrowersji. Kosztorys inwestorski opiewa na  blisko 1 800 000 zł. 
Termin wykonania mija z końcem 2024 roku, jednak będzie wymagał przesunięcia. Poinformował o 
przewidywanych dalszych działaniach. Mówił również, iż  do końca tygodnia wykonawca zadania - 
budowa Centrum Edukacyjno-Terapeutycznego, zgodnie z umową, zostanie wezwany do 
przekazania dokumentacji. Sprawa zmierza do rozwiązania umowy.  

Piotr Goraj pytał, jakie środki zostały wypłacone.   

Grzegorz Szczepański odpowiedział, że dotychczas zapłacono za fakturę na niespełna 250 000 zł. 
Planuje się wezwać wykonawcę do przekazania dokumentacji.  

Arkadiusz Wrzoszczyk poruszył temat ugody z wykonawcą.  
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Grzegorz Szczepański wyjaśnił, że decyzje podejmowane są przez szersze grono. Wyraził opinię, iż 
najkorzystniej byłoby uniknąć postępowania sądowego .  

Arkadiusz Wrzoszczyk poruszył kwestię prowadzenia postępowania w trybie zaprojektuj wybuduj.  

Grzegorz Szczepański mówił o jak najszybszym zleceniu PFU, bazując na tym, które było wykonane z 
korektami. Planuje się, aby postępowanie przetargowe było w trybie zaprojektuj wybuduj z 
wykorzystaniem tego co zostało już zrobione.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR LX/609/2023 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.   

Adam Ślusarczyk pytał o zakres prac i zmniejszenie limitu na zadanie w m. Miękinia.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że przesunięto w latach termin realizacji tego zadania.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o przedłużanie zadań projektowych na 2025 rok.   

Jerzy Derela wyjaśnił, że wszystkie zadania wyszczególnione to zadania projektowe, przesunięte 
zgodnie z zaawansowaniem na dzień dzisiejszy. Bazuje się na podstawie harmonogramów 
przedstawianych przez wykonawców. Przyznał, iż zakres projektowy nie do końca zależny jest od 
projektantów, jak również, że nie jest w stanie zapewnić czy wykonanie zadania zmieści się w czasie 
określonym. Zapewnił jednak, iż dąży się do zachowania terminów.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o zadanie na ul. Korabnickiej oraz o możliwość etapowania zadania 
projektowego na ul. Tynieckiej.  

Jerzy Derela odpowiedział, że z etapowaniem zadania na ul. Tynieckiej może być kłopot. Uzgodnienia 
prowadzone są do całości zakresu, jednak nie widzi przeszkód do podzielenia na 2-3 decyzje ZRID. 
Poinformował, że zadanie na ul. Korabnickiej planuje się powierzyć Gminie Skawina. W jego zakresie 
jest wykonanie skrzyżowania wraz z odcinkiem chodnika do przystanku autobusowego.  

Piotr Goraj pytał o przesunięcie na 2025 rok zadania pn. ,,Opracowanie dokumentacji projektowej dla 
budowy dwóch zatok autobusowych w miejscowości Szydło, Modlnica’’.  

Jerzy Derela, udzielając odpowiedzi zwrócił uwagę na fakt, iż decyzja ZRID nie jest ostateczna. O 
wprowadzeniu zadania budżetowego do wykonania będzie można mówić gdy decyzja ZRID zostanie 
utrzymana. Gdyby decyzja ZRID została utrzymana a w budżecie zostały zaplanowane środki,  nie 
widzi przeszkód, aby w przyszłym roku zadanie zostało zrealizowane.  
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Jarosław Raźny odniósł się do powyższej wypowiedzi odnośnie zatok autobusowych i zauważył, że 
decyzję można wykonywać.  

Jerzy Derela potwierdził, że prace mogą zostać rozpoczęte. Mówił o procedurze ZRID.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU HONOROWEGO „ZASŁUŻONY DLA 

POWIATU KRAKOWSKIEGO” 

Józef Rysak omówił projekt uchwały.   

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY 

NAJMU 

Patrycja Łocik omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 10 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SŁOMNIKI ZADANIA 

PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

9. SPRAWY BIEŻĄCE. 

Zofia Pyla przypomniała o konieczności przygotowania planu Pracy Komisji Infrastruktury 
i Gospodarki Komunalnej na 2025 rok. Prosiła o zgłaszanie propozycji.  

Krzysztof Krupa poruszył sprawę wyremontowania mostu na rzece Sanka, m. Szczyglice. Pytał, czy 
udało się wyegzekwować  środki od wykonawcy w ramach gwarancji czy pochodziły z ZDPK.   

Jerzy Derela poinformował, że środki pochodziły z budżetu powiatu.  

Adam Ślusarczyk pytał, jak przewiduje się procedowanie zgłaszanych wniosków IS.  
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Elżbieta Burtan wyjaśniła, że na wspólnym spotkaniu w sprawie wniosków, ustalono wstępnie politykę 
na przyszły rok co do realizacji zadań, zwłaszcza zadań projektowych, które zamierza się powierzyć 
gminom. Mówiła o planach i zmianie sposobu współpracy z gminami. Ostateczne decyzje podjęte 
zostaną w najbliższym czasie, po spotkaniu ze Skarbnikiem Powiatu.  

Adam Ślusarczyk pytał o procedurę.  

Jerzy Derela mówił o ważności zadań. W jego opinii indywidualne spotkania z gminami powinny odbyć 
się po jednodnoznacznym określeniu listy zadań rekomendowanych przez Zarząd Powiatu 
w Krakowie do realizacji. Poinformował, że po zebraniu wszystkich wniosków, które wpłynęły z gmin 
bez weryfikacji sięga się kwoty 100 000 000 zł.  

Elżbieta Burtan zapewniła, że jeśli będzie wola radnych Rady Powiatu na wspólne spotkanie z 
Zarządem Powiatu w Krakowie oraz ZDPK w przedmiocie wniosków, które złożyły gminy, zostanie ono 
zorganizowane.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, czy Zarząd Powiatu w Krakowie przewiduje załącznik IS do uchwały 
budżetowej oraz czy będzie to konsultowane z radnymi.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że w przypadku Gminy Skawina są podpisane dwa listy intencyjne, 
wskazując łączną wartość zadań. Jeżeli Gmina pozyska środki zewnętrzne to zadania trzeba będzie 
dofinansować w kwocie 2 mln zł rocznie. Na ten moment spotkań z gminami się nie planuje, może to 
nastąpić dopiero po podjęciu decyzji. W jej opinii załącznik do uchwały budżetowej byłby wskazany.  

Jerzy Derela dodał, że przed 30 września odbyły się spotkania z gminami odnośnie starych zasad 
i ilości składanych wniosków.  

Zofia Pyla zwróciła się z prośbą, aby podczas rozmów i spotkań z włodarzami gmin odnośnie zadań IS 
uwzględniać zaproszenie radnych z okręgu.  

Karol Pawełko pytał o kwotę 100 000 000 zł na zadania IS.  

Jerzy Derela wyjaśnił, że kwota ta nie jest w pełni zweryfikowana, gdyż część gmin podawała wkład a 
część łączny koszt realizacji zadań. Spodziewa się, że po wnikliwej weryfikacji kosztów złożonych 
wniosków kwota może oscylować w granicach od 60 do 80 mln zł wkładu powiatu. Obecnie wnioski 
są wyceniane.  

Jarosław Raźny pytał o przepust na ul. Wierzchowskiej.  

Jerzy Derela odpowiedział, że dodatkowy przepust pod konstrukcją drogi zostanie wykonany do 
końca tego roku.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, ile przewiduje się wydatków niewygasających na przyszły rok.  

Jerzy Derela poinformował, że jest realna szansa, że nie będzie środków i zadań niewygasających.  

Zofia Pyla zwróciła się z prośbą do Dyrektora ZDPK, aby na zebraniu wiejskim planowanym na 17 
listopada 2024 r., w którym uczestniczyć ma projektant pojawił się przedstawiciel Zarządu Dróg 
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Powiatu Krakowskiego. Poinformowała, iż zostanie wówczas poruszony temat ronda w Piekarach oraz 
kwestie 18. wersji, wyburzenia domów i lokalizacji samego ronda.   

Jerzy Derela pytał, czy w minionym czasie nie odbyło się przypadkiem już takie spotkanie 
z mieszkańcami.  

Zofia Pyla poinformowała, że do takiego zebrania nie doszło.   

Jerzy Derela zapewnił, że postara się zaktualizować tę informację. Z informacji, które posiada, do 
spotkania takowego doszło wraz z wizją lokalną, kiedy to zostały przedstawione wersje rozwiązań 
technicznych i wspólnie została wybrana 18. wersja koncepcji. Zwrócił się z pytaniem, kto jest 
organizatorem spotkania.  

Zofia Pyla odpowiedziała, że jest to zebranie wiejskie na terenie Szkoły Podstawowej w Piekarach. 
Dodała, że godzinę rozpoczęcia poda w późniejszym terminie.  

Michał Tochowicz wnioskował o:  

− oczyszczenie rowów w m. Janikowice,  
− załatanie „dziur” w m. Wężerów na wysokości posesji nr 73,  
− usunięcie wyrastających krzewów z rowu odwadniającego w m. Prandocin, 
− zajęcie się tematem drogi w m. Czulice, w którym wniosek został przesłał już Zarządu Dróg 

Powiatu Krakowskiego.  

Jerzy Derela poinformował, że zweryfikuje te sprawy i udzieli odpowiedzi.  

Michał Tochowicz zapewnił, że prześle pismo w tych 3 kwestiach wraz z ewentualną fotografią do 
Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego.  

10. STRATEGICZNE INWESTYCJE DROGOWE POK. KOMISJA WYJAZDOWA. 

Komisja udała się z wizytą w rejon inwestycji – Północnej Obwodnicy Krakowa - na ul. ks. Adama Zięby 
w miejscowości Zielonki. 

11. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Gospodarki 
Komunalnej, Zofia Pyla zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

 Przewodnicząca Komisji  
 Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

Protokołowała: Ewa Widórek      Zofia Pyla 


